
Делегат Драгутин Родић упутио је питање Министарству спољне трговине и 

економских односа Босне и Херцеговине које гласи: 

 „Према подацима у БиХ за првих 11 мјесеци ове године увезено је око 33.650 тона 

меса и кланичких производа у вриједности од око 120 милиона КМ. Домаћи 

произвођачи на укупном тржишту меса учествују са свега 10%-15%. У најтежој 

ситуацији су домаћи произвођачи који се искључиво ослањају на домаћу сточарску 

производњу. Интересује ме сљедеће: 

1.  Да ли је овај увоз контролисан и да ли је утврђен квалитет увезеног меса? 

2.  Шта је могуће предузети и да ли се шта предузима да се стимулише домаћа 

производња и да се смањи дебаланс у спољнотрговинском промету у овој 

области?“ 

 


